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To: 5.1.2e EEE @minvws.nl]
From: 5.1.2e )

Sent: Tue 6/15/2021 6:45:11 PM

Subject: RE: Terugkoppeling DOC-19 di 15 juni

Received: Tue 6/15/2021 6:45:11 PM

Dank voor de update!

Bedenk, al dit denkwerk is nooit voor niets, ja zal zien dat er echt wel op momenten dingen uit d ehoge hoed gaan komen, en

anders borduren we er zelf verder op door.

Veel dank voor je inzet, ook s avonds nog (...). En fijne warme zomerse woensdag morgen!

var:IEE)BREEc iris.
Verzonden: dinsdag 15 juni 2021 20:30

aan:IEE)<BEEEDMe invws.ni>
Onderwerp: FW: Terugkoppeling DOC-19 di 15 juni

Ti hieronder terugkoppeling DOC van vanmiddag. Zie ook mail| gover MR besluit: geen beleidsrijke begroting met

herstelplannen. ous | EES s wederom aan het bekijken wat hun toegevoegde waarde is, nu mn richting formatie traject. Hun

werk heeft daarmee wel aan urgentie ingeboet.

lk achterhaal via CTC nog wanneer het vervolg op vandaag precies geagendeerd wordt, maar lijkt dus iig niet ACC as do te worden

(mooi want dan hoeft er morgen op woe geen annotatie gemaakt te worden).

Fijne avond!

ay
groet,

Van: minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 15 juni 2021 15:24

Aan:IEEE< minvws.nl>; 5.1.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: FW: Terugkoppeling DOC-19 di 15 juni

Sorry, jullie vergeten mee te nemen! Dank nog voor de voorbereiding.

g 15 juni 2021 15:20

@minvws.nl>

Onderwerp: Terugkoppeling DOC-19 di 15 juni

Dag collega’s,

Hieronder de terugkoppeling van het DOC van zojuist. Bijgaand stuur ik ook de nagezonden stukken.

Beeld

Mediabeeld (mondelinge toelichting NKC)
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Berichten over versoepelingen en de vraag of de mondkapjesplicht er al af kan. Kritiek op mondkapjesplicht van o.a.

Haga en Heleen van Rooyen.
is niet bang voor versoepelingen in de zomer, maar denkt wel dat het virus in het najaar weer gaat

opleven

Experts benadrukken dat men na vaccinatie wel nog besmet kan worden. Veel mensen rezliseren zich dat niet.

ANWB verwacht dat veel mensen met de auto op vakantie gaan.

Minder aandacht voor de mondkapjesdeal, nu CDA om andere redenen veel aandacht krijgt.
Niet alle beschikbare capaciteit voor toegangstesten wordt op dit moment gebruikt.
Aandacht voor Janssen en de mogelijkheid om daar zelf voor te kiezen.

Ep ideminlog
isch (mondelinge toelichting VWS)

Aantal positief getesten neemt iets toe. Is nu weer een belangrijk getal in Europees perspectief.
Besmettingen per 100.000/14 dagen: 134.

Aantal verpleeghuizen met besmettingen blijft afnemen.
R=0.78.

Besmettelijken: kleine 42.000.

IC-opnames zijn laag, laatste dagen wel stagnatie in de afname.

Naleving (mondelinge toelichting diversen)
NP: afgelopen weekend veel feestjes (EK, examens, gewoon). Weerstand bij ingrijpen van de politie neemt toe.

Veel meldingen van geluidsoverlast door schermen (weliswaar in de privésfeer).
Veel demonstraties, krijgen in de media niet veel aandacht meer. Zonder grote excessen.

VR: het is overal druk, alleen bij excessen wordt gehandhaafd. Steeds lastiger om onderscheid te maken tussen gewone
overlast en ‘corona-overlast’.

Beeld en richting maatregelenpakket (mondelinge toelichting NCTV)
Vrijdag besluitvorming en persconferentie.
Pakket maatregelen ligt donderdag in de ACC en vrijdag in de MCC.

Twee opties:
o NL open op 1,5 m. Maatregelen vervallen, behalve de 1,5 m en de maatregelen en adviezen die bijdragen aan de

veilige afstandsnorm. Afspraken over toegangstesten kunnen doorgaan. Mogelijk wordt daar een waarde aan

gehangen, zoals een vaccinatiewaarde. Als die bereikt is kan ook de 1,5 m eraf.

o Basismaatregelen worden nu geheel omgezet in adviezen. Geldt zowel voor 1,5 m als voor de mondkapjesplicht
en alles wat daarbij hoort.

Voor- en nadelen. OMT moet zich nog uitspreken. Wat kan de maatschappij nog incasseren. Welke instrumenten willen

we behouden in onze gereedschapskist. Maatregelen opnieuw instellen wordt lastiger als we ze nu laten vallen.

Vragen uit het DOC:

o VR: verwarring m.b.t. evenementen en son.[EE = t voor dit mee te nemen naar besluitvorming
vrijdag en de communicatie vrijdag.

o FIN: blijven we bij grootschalige evenementen sowieso toegangstesten? JE bij deze als vraag toegevoegd aan

pakket waarover besloten wordt.

o IenW: RIVM heeft kort advies gegeven over terugkerende ‘feestreizigers’. Graag betrekken in de besluitvorming.
IenW voorziet dat 1,5 op Schiphol en stations niet haalbaar i hierover in gesprek met de NCTV.

o NP: worden mondkapjes cok in OV en luchthaven een advies? aar noodzakelijk blijven mondkapjes verplicht,
bv in ov en luchthavens. Dit is nog onderdeel van de besluitvorming.

o VWS:EEE heett gisteren in het VB vragen beantwoord over toegangstesten en evenementen. Oproep: als er

vragen zijn, stel die aan SON en aan VWS. EZK heeft een heldere brief gestuurd vorige week.

o EZK: gaat beslissing over evenementen sowieso op de 30% in? BRie). Evenementen kan heel veel zijn. Is er al

besloten wat hieronder valt? BE nee nog niet). Het kan verstandig zijn om bij sommige evenementen toch te

blijven toegangstesten, dus niet eens met toegangstesten er helemaal af.

Passage Kamerbrief overgang naar endemische fase (nazending VWS)
Vorige week is de inhoudsopgave van de brief in het DOC besproken.
Brief is gisteravond op ambtelijk niveau ter afstemming gedeeld.
We wachten nog op het OMT-advies, dat wordt aanstaande donderdag definitief. Tekst is daarom nog niet definitief. Ook

niet in de ACC. Pas vrijdag in de MCC is het OMT-advies erin verwerkt. Dat maakt het proces wat ingewikkeld.
Essentiéle onderdelen (bv hoe om te gaan met twm) worden voorbereid voor de MCC.

Ter info: donderdagavond is een sessie met een aantalEEgepland. 0O.a. over de vraag hoe gaan we met de

herstelagenda om. Daarover staat ook een passage in de brief. Die tekst wordt afgestemd/geschreven met PDGSC-19.

Reeopmerkingen graag schriftelijk, nu mogelijkheid tot vragen over grotere thema’s.

o : passage toegangstesten nog niet akkoord.

o EZK/SZW/FIN: Er lijkt te worden vooruitgelopen op strategie voor het najaar. Voorstel om hier een open tekst

over op te nemen en het gesprek nog over te voeren. Zijn van mening dat hieraan gewerkt wordt door de

o OCW: belangrijk dat teksten aansluiten op brieven over onderwijs. Over vaccineren van kinderen 12-18 is nog

geen duidelijkheid. Wanneer komt advies GR?

o FIN: sluit aan bij SZW en EZK. Verder problemen met de brief op budgettair gebied: nieuw beleid wordt

aangekondigd waar nog geen budget voor is. Voor de ACC is overeenstemming nodig. MFIN is niet bij MCC, dat

geeft ongemak omdat het over budgetten gaat.
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TEE deze kanttekeningen graag meenemen in voorbereiding voor de ACC.

o VWS: onduidelijk wanneer advies GR precies komt.

Testbeleid onderwijs na de zomer (nazending OCW)
- OCW licht toe. Eerder is afgesproken dat OCW de distributie van zelftesten aan scholen zou oppakken tot de

zomervakantie.
- Op 28 juni begint de laatste ‘rijronde’ voor de zomer. OCW wil scholen graag duidelijkheid geven voor die tijd.
- FIN: klopt dat dit kan obv eerder overeengekomen bedrag. Voor na de zomer is nieuwe besluitvorming nodig.
- VNG: vraagt expliciete aandacht voor 12-minners.

- VWS: gezamenlijke voorbereiding hierop was onvoldoende. Hoofdkoers naar risicogericht testen ipv preventief is

begrijpelijk. Maar na de zomer graag starten met preventief testen, wanneer iedereen terugkomt van vakantie. Niet

akkoord met het voorstel om de distributie na de zomer terug te leggen bij VWS. Niet vooraf afgestemd. Op deze manier

niet akkoord met doorgeleiding naar de ACC.

- OCW: ambtelijk zijn deze punten besproken en niet opgelost. Daarom staat een BWO gepland.
- OCW en VWS overleggen hierover.
- CRIP graag geschilpunten helder schetsen in oplegger voor de ACC.

Brief nieuw studiejaar mbo en ho (stuk bijgevoegd OCW)
- VWS: zelfde punt over afstemming. Daarnaast wordt de rol van zelftesten klein gemaakt, terwijl deze best een grote rol

kunnen spelen in preventief testen. Oproep om nog even naar de tekst te kijken.
- OCW: eens om standpunt hierover in verschillende brieven meer op elkaar af te stemmen.

- EZK: vraagt OCW om contact op te nemen over passages over toegangstesten.
- FIN: brief wekt de indruk dat overheid vanaf 15 augustus alle zelftesten beschikbaar stelt. Graag aangeven dat dit tot 1

september geldt.
- IenW: er lijken meningsverschillen te zijn over grotere onderliggende vragen, bijvoorbeeld wat we doen met preventief

testen na de zomer. Stelt voor om besluiten over na de zomer niet overhaast te nemen. Kunnen we daar meer tijd voor

nemen?
- SZW: graag benoemen dat onderwijsinstellingen een zorgplicht hebben voor hun medewerkers om te zorgen voor een

gezonde en veilige werkomgeving.
- OCW: instellingen moeten zich voorbereiden op de start van een nieuw studiejaar. Ook zijn voorbereidingen nodig voor

introductieweken. Daarom is al eerder een brief naar de instellingen gegaan. Uitgangspunt is dat 1,5 m in mbo en hbo

losgelaten kan worden na de zomer. Omdat ook nog andere scenario’s denkbaar zijn, is er onzekerheid in het

onderwijsveld. Doel van de brief is die onzekerheid weg te halen.

iz]graag geschilpunten helder schetsen in oplegger voor de ACC en stukken tijdig verspreiden, zodat goede
voorbereiding mogelijk is.

Verrast over suggestie voor onafhankelijk kennisinstituut voor een volgende pandemie. Te voorbarig.

Rondvraag
- IenW: is bezig met een Kamerbrief over testen voor reizigers. Wordt nog afgestemd met de IRF. Vanmiddag in

interdepartementale stuurgroep DCC. Donderdag ACC, vrijdag MCC. Daarna uit.

- EZK: overleg donderdagavond tussen waar gaat dit precies over? Over Scr

Eo
over in nous BIER overleg

komt voort uit gesprek in ACC over endemische brief. De invalshoek was medisch, adden behoefte om dat breder

aan te vliegen. AZ: NCTV maakt bespreeknotitie, ter bespreking is governance, maar daarvoor moet ook een aantal

inhoudelijke vragen beantwoord worden.


